
 

Styrelseprotokoll fört den 28 augusti 2018 

Närvarande Eva Jansdotter, Christel Norlund, Ulla-Britt Fredriksson, Olof Ericsson och Karl-Erik 

Nilsson. Saknades Sören Klingne’us. 

 

§ 1  Mötet öppnades och Eva hälsade alla välkomna till Tubbahalla. 

§ 2  Till ordförande valdes Eva, sekreterare Ulla-Britt och justerare Kalle. 

§ 3  Christer redovisade vår ekonomi. Den är god. Klubben förfogar över ca trettiotvå tusen 

kronor(32000). Obetalda räkningar ca fyratusen kronor(4000). Vi saknar några fakturor från våren , 

därav cirkasummorna. 

§ 4  Annons-respons. Ingen respons på annonsen i Lekebergsbladet. Vi försöker även med personlig 

rekrytering. 

§ 5  Höstens spelprogram fastställdes. 

§ 6  Bestämdes att ev nya medlemmar får spela hela 2019 på årets medlemsavgift. 

§ 7  Christel bakar kanelbullar till den 2 okt. Tävling Kanelbullen. 

Övrigt.  Kalle har gått tävlingsledarutbildning Bra! Han fixar också mjölk till kaffet. 

 Ulla-Britt köper lotter och kontaktar Tommy ang. datoransvaret.  

 Eva pratar med Leif E  så han kan skicka ut en påminnelse om höststarten den 4 sept. 

 Bestämdes att swish ska användas för spelavgiften. 
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